
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 16.03.2017 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomní všetci poslanci tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania schopné. 

 

 

Program rokovania:   

 

                              1.   Otvorenie 

                              2.   Voľba kontrolóra obce 

                               3.  Príprava projektov a žiadostí 

   4.  Protipožiarne opatrenia 

   5.  Diskusia 

                              6.  Záver  
 

 
 

 

Prítomní poslanci: Macejka Ján, Bardzák Ján, Turišin Ladislav, Čokynová Ľubomíra, Dunda 

Marián 

Neprítomný: 0 

  

K bodu 1: 
 Starosta obce na základe toho, že prišli všetci poslanci otvoril rokovanie 

zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Všetci poslanci jednohlasne hlasovali za tento program obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Dunda 

Marián 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení Dunda 

Marián a Čokynová Ľubomíra, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Dunda 

Marián. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2:   

 Starosta oboznámil poslancov s voľbou hlavného kontrolóra. Ako jediný kandidát 

v našej obci podala prihlášku na funkciu hlavného kontrolóra Agáta Mižáková. Starosta ich 



oboznámil s náplňou jej práce. Túto voľbu všetci poslanci jednohlasne zvolili. 

 

 

K bodu 3: 

 Starosta ich oboznámil s podanými žiadosťami o projekt. Ako prvý je projekt 

o Sanáciu miesta s nezákonne umiestneným odpadom v našej obci a druhý projekt je 

Zateplenie objektu – Kultúrny dom- Ruský Hrabovec. 

Ďalej oboznámil poslancov aj o tom, že urguje na samospráve ciest zosuv pôdy, pretože my 

ako obec budeme na tom najviac poškodený, keďže iná cesta k nám nevedie.  

Poslanec Dunda dal otázku starostovi ako je to s projektom o multifunkčné ihrisko, či 

sa niečo pripravuje, či bude alebo nebude. Tak starosta odpovedal, že projekt bol pripravený 

na pozemku obecnom za bytovkou, s čím obyvatelia našej obce nesúhlasili.  Problémom je, že 

obec nemá vhodný pozemok. Jediná možnosť je, že sa pripravuje projekt od vlády o výmene 

pozemkov. A ďalej sa dohodli, že ešte raz sa osloví Cinkanič Slavomír ohľadom odkúpení 

pozemku. Ďalej sa dohodli, že chodníky sa budú robiť zo zámkovej dlažby. Ďalej starosta 

oboznámil poslancov, že oslavy obce sa plánujú na 19.8.2017 a preto je potrebné dať dvor do 

poriadku, čiže je potrebné vyasfaltovať dvor a urobiť novú drevárku. 

Ďalej sa hovorilo, že ako prvé sa musí dokončiť cintorín. Potom sa dohodli, že 

chodníky by sa začali robiť od centra, čiže chrámy, obecný úrad, obchod a krčma. 

 

 

K bodu 4: 

 Starosta touto cestou apeloval na poslancov aby trochu dali pozor v obci a dohovárali 

ľuďom aby nevypaľovali záhrady aby nedošlo k veľkému požiaru. Pretože sa blíži čas 

otepľovania a ľudia majú k tomu sklony. Ďalej sa to nesmie robiť aj kvôli tomu, že sú na to 

sankcie pretože sa tým ničia hmyz a vtáčie hniezda. 

 

K bodu 5: 

 

V diskusii poslanec Dunda dal otázku ako je to so smetnými nádobami. Že ľudia 

požadovali a zapisovali sa, ale každý nedostal. Starosta odpovedal, že sa momentálne 

nekupujú, pretože podľa odpadového zákona vstúpila na náš trh firma Naturpack a ešte nie je 

rozhodnuté či budú veľké zberné nádoby alebo malé. 

 

K bodu 14: 

 

 Na záver starosta poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie.  

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Dunda Marián  ..................................... 

 

  Čokynová Ľubomíra ...................................... 

 

 

 

 

 


